
STYREMØTE I VLKK
ONSDAG 20.OKTOBER 2010 – KL. 19.00

REFERAT

Tilstede: Johan, Terje, Espen og Anne Kirsti

1. OPPSUMMERING AV SESONGEN SÅ LANGT
• Vi har hatt rekordstor aktivitet i år. 

Antall personturer har øket fra 215 i 2009 til 289 i 2010.
          

• Det er onsdagspadlingen som er årsaken til den store økningen.
           Det har vært tildels store grupper som har padlet på disse turene, 
           - opptil 19 stk.

• Styret diskuterte hvorvidt gruppene kan bli for store og uoversiktlige,
           og om det kan gå ut over sikkerheten,
           - bør vi evnt dele gruppa i to når det blir så mange?

• I alle fall må vi ha skjerpa fokus på sikkerhetsreglene. 
           Denne sesongen har det vært noen uønskede situasjoner som har ført til at
           man har kommet bort fra hverandre. I mørke kan dette medføre fare for 
           sikkerheten.

– Forslag om å notere avvik fra reglene i loggboka.
– Forslag om å anskaffe jaktradioer slik at den første og den siste

i feltet kan kommunisere.
– Viktig med lykt i mørket

            
• HMS  tas opp som egen sak på neste styremøte

• En av onsdagsturene ble brukt til lek og trening. Dette var nyttig og styret 
mener vi bør gjøre dette oftere

• Styret mener vi bør opprettholde den høye aktiviteten, 
- bl.a med å ha en romjulstur og en tidlig vintertur 

• Medlemmer / Økonomi
Vi har 51 betalende medlemmer. 
De som ikke betaler, står på medlemslista i ett år før de strykes
Vi har 13.000 kr på kontoen, bl.a. på grunn av kurs som ga et overskudd på 
6.000 kr.
Det betyr at vi har råd til en ny båt. Johan undersøker pris på en dobbelkajakk.



   2. BASSENGTRENING
           

• Johan har reservert bassenget lørdag 30. okt. kl. 19.30 – 21.30
                                                      og  lørdag 27. nov. kl. 19.00 – 21.00

• Styret vedtok at vi skal prøve å få til bassengtrening 
          siste lørdag i jan, febr og mars også.

• Vi kan bruke egen badevakt. Signe Waag er godkjent badevakt, 
          - og medlem av klubben.

• Styret vedtar at hun får en godtgjørelse på kr. 100,- pr. time

• For å få best mulig uttelling av treninga
          setter vi et max-antall på 12 personer og 8 båter

• Folk må melde seg på, - og det settes strek når lista er fulltegnet.
          Neste gang må man evnt. vike plassen for at andre skal slippe til

• Pris kr. 50,- for medlemmer og kr. 100,- for ikke-medlemmer

3. PROFILERING AV VESTVÅGØY KAJAKKLUBB

• Vi bør være mer offensiv for å få solgt klebemerkene med logoen på.
          Medlemmene bør oppfordres til å klistre dem på strategiske plasser 
          for at klubben skal bli synliggjort.

• Johan foreslo å vurdere bestilling av t-skjorter med logoen på.
Forslaget legges foreløpig på is.

    4. KOMMENDE AKTIVITETER
• Bassengtreninger okt og nov
• Romjulstur
• Januartur
• Bassengtreninger jan, febr og mars

    Neste styremøte: 17.nov. Hovedsak: HMS

  
                                                Referent: Anne Kirsti Larssen


